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Ordu Büyükşehir Belediye Başkanı Enver Yılmaz, kısa bir süre önce aktif olarak faaliyete
başlayan Güzelordu Spor Kulübü ile ilgili değerlendirmelerde bulundu. Başkan Yılmaz yaptığı
açıklamada, “Güzelordu Sporumuzu da 3. Lige çıkararak bu ilin başarısını artırmak istiyoruz”
dedi.

                Basın mensuplarının Güzelordu Spor ile ilgili kendisine yönelttikleri soruları yanıtlayan
Başkan Enver Yılmaz, “Biz kısa bir süre önce ‘Güzelordu’ adı altında bir spor kulübü kurduk.
Resmi olarak bu kulübümüze maddi imkan sağlama hakkımız var. Bu Kulübümüz aslında yeni
kurulmadı. İsmi Güzelordu oldu. Eski İl Özel İdare Spor BAL Ligine yükselince, ve ardından
Özel İdarede Büyükşehir bünyesine katılınca isim değişikliği hasıl oldu” ifadesini kullandı.

                BU YIL Kİ HEDEFİMİZ 3. LİG

                Takımın Kulüp Başkanı ve Teknik Heyetinin belirlendiğini söyleyen Başkan Enver
yılmaz, “Şu an itibarı ile Ordusporumuzun alt yapı hocası olan Turgut Kır hocayı başına getirdik.
Ertan Bakır ise Kulüp Başkanı oldu. Bu yıl ki hedefimiz 3. Lige çıkmak. Arkadaşlarımızın da
beklentileri bu yönde. BAL Ligi zor bir lig. Güzel Ordu ismi de Ordu’yu temsil edecek güzel bir
isim. Bu anlamda Büyükşehirimizin destekleyeceği bir takım. Futbola hizmet verenler için burası
güzel bir hizmet alanı olacak. Tabi ki Güzelordu sporla ilgilenmemiz, Orduspor’la
ilgilenmeyeceğiz anlamına gelmemelidir. Orduspor  Kulüp Başkanımızla her zaman
görüşüyoruz. Kendisi ile bugünde bir görüşme yaptık. Kulübün yaşadığı soranlar ve sıkıntılarda
bizler yanlarında oluyoruz.  Bu bağlamda Güzelordu Sporumuzu da 3. Lige çıkararak bu ilin
başarısını artırmak istiyoruz. Güzel Ordu Sporumuzun alt yapısı genel olarak Ordu ağırlıklı
olacak. Ama bu bir bölgesel ağırlıklı da olabilir. Hedefiniz varsa o hedefe uygun bir takım
kurmak gerekir” şeklinde konuştu.

                BAŞBAKANIMIZ TAM DESTEK VERİYOR
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                Başkan Enver Yılmaz yeni stadla ilgili de bir açıklama yaparak Başbakan Recep
Tayyip Erdoğan’la Samsun’da bir görüşme yaptığını ve bu görüşmenin çok olumlu geçtiğini
söyleyerek, “Bu arada tesisleşmeye de gidiyoruz. Sayın Başbakanımızın Samsun’da
gerçekleştirdiği miting sonrasında kendisi ile Ordu’da yapılacak olan yeni stadla ilgili olumlu
görüşmelerimiz oldu. Kendisi bu konuda bizlere tam destek veriyor. Bu da şunu göstermektedir;
Bizler kamuoyu ile paylaştığımız her konunun arkasındayız.  Öngördüğümüz takvim içerisinde
elimizden geleni yapacağız” dedi.

                19 İLÇEMİZİN TAMAMINDA SPOR SALONU OLACAK

                İlçelere yapılacak olan spor tesisleri ilgili de kendisine yöneltilen soruyu cevaplandıran
Başkan Enver Yılmaz, “Biz, şu anda Spor Salonu olmayan ilçelerimizin tamamına Büyükşehir
olarak salon yapacağımızı söylemiştik. Bunları tamamen projelendirdik. İlçenin büyüklüğüne
göre 250 ile 500 kişilik spor salonları yapılarak ihtiyaçlar giderilecek. Biz bu yıl ki yatırım
planması içerisine bunun 5 tanesini aldık. Zaten ilerleyen günlerde, Basın Mensupları ile birlikte
yapacağımız ikinci geniş katılımlı basın toplantısında bunun detaylarını aktaracağız. Bildiğiniz
gibi bu toplantıları 3 ayda bir yapma kararı almıştık. İnşallah bizim 19 ilçemizin tamamında spor
salonu olacaktır. Sporcu gençlerimizin, özellikle kış aylarında yaşadıkları spor yapma
sorunlarını, hayata geçireceğimiz spor salonları ile ortadan kaldıracağız” açıklamasını yaptı.

                2 KAPALI, 3 AÇIK TENİS KORTUMUZ OLACAK

Tenisle ilgili de bir açıklama yapan Başkan Enver Yılmaz, “Örneğin Tenisle ilgili bir çalışma
yürütüyoruz.  5 tane kort’umuz var. Bunları kendi bünyemize katıyoruz. Bunlardan iki tanesini
kapalı kort yapacağız, 3 tanesini açık kort yapacağız. Daha sonra ise o tesisi Tenis
Federasyonu ile de görüşerek desteklerini alıp, Uluslararası Tenis Maçlarının yapılabileceği,
kortu ile tribünü ile bir alan haline getireceğiz” ifadesini kullandı.
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